
Referat: Bestyrelsesmøde Vestegnens
Rideklub onsdag d. 7. februar 2024

Tid Onsdag d. 7. februar 2024, kl. 18:30-21

Sted VER ny rytterstue

Deltagere Heidi Brinkbæk, Anette Skovly Jensen, Frederikke Timmol-Pelsen, Sisse
Østberg og Jette Jeurissen Bonne

Afbud

Referent Frederikke Timmol-Pelsen

punkt B/D/I
Beslutning/
drøftelse/inf

o

Dagsordenspunkterne

1 D 1. Godkendelse af dagsorden

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

3. Status fra udvalgene

- Drifts-/personaleudvalg
- Materiale-, Anlægs og Facilitetsudvalg (MAF)
- Rideskoledriftsudvalg (RDU)
- Stævne- og muleposeudvalg (SMU)
- Aktivitetsudvalg
- Juniorudvalg
- Undervisningsudvalg
- Sponsor- og Legatudvalg (SLU)

4. Emner til beslutning

5. Status regnskab 2023 -

6. Eventuelt
- Forslag om ekstra tid til springning i stort ridehus
- Opfølgning Generalforsamling

2 D 2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde



Bliver godkendt næste gang, da vi afventer referatet.

3 D/I/B 3. Status fra udvalgene

- Drifts-/personaleudvalg
Ang. pension til medarbejderne vil der blive henvist til
pensionsfirmaet.

- Materiale-, Anlægs og Facilitetsudvalg (MAF)
Kommunen kommer med et foreløbigt svar. De vil se på om de
kan finde en løsning, så der ikke kommer sne og regn ind. Sisse
taler med Michael om, hvad vi gør herfra i forhold til
ventilationsproblemet, som vi mener er det faktiske problem.
Der er ved at blive indhentet tilbud fra forskellige elektrikere
ang. nye lamper i ridehallerne.

Processen for at udvide strømnettet er blevet undersøgt. Og det
vil blive tænkt ind i fremtidige planer.

Der er stadig ved at blive indhentet tilbud på renovering af
Muleposen. Det ønskes, at det kan inkludere en varmepumpe,
som ny energiform. Dette vil der også blive sendt ind til Nordea
fonden, da det er energiforbedring.

- Rideskoledriftsudvalg (RDU)
Sat på pause indtil generalforsamlingen.

- Stævne- og muleposeudvalg (SMU)

- Aktivitetsudvalg
Fastelavn Rideshow er aflyst. Dog vil der blive afholdt
tøndeslagning. Der er blevet hentet en masse slik. Der vil blive
lavet opslag om afholdelse af tøndeslagning d. 25/2-24 (kl.
12-14) på Facebook og hjemmesiden. Derudover vil der blive
hængt en plakat op på opslagstavlen i stalden. Der vil blive købt
2 tønder.

- Juniorudvalg
Sat på pause indtil generalforsamlingen

- Undervisningsudvalg
Kursus med Anne Troensegaard kommer d. 12/2-24.
Rid for 5* dressurdommer Susanne Braarup vil ske d. 7. april.

- Sponsor- og Legatudvalg (SLU)



Bo er trådt ud af udvalget. Han har aftalt overlevering med
Hanne Egelund. Der er ved at blive fundet noget til
Nordea-fonden.

4 D/I 4. Emner til beslutning

5 D/I 5. Status regnskab 2023
Det sidste af regnskabet er ved at være færdigt.

6 D/I/B 6. Eventuelt

- forslag om ekstra tid til springning i stort ridehus

Vi laver en forsøgsordning, hvor vi indlægger springtid i 4
lørdage fra kl. 18-20

- opfølgning Generalforsamling

Vi har aftalt, at vi hver især udfylder årsberetningen for vores egne
udvalg. Det skal være færdigt d. 3/3-24.


